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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:1066 Tillståndsprocessen för övnings- och skjutfält

Tillståndsprocessen när det gäller Försvarsmaktens övnings- och skjutfält samt 
flygplatser tar, enligt uppgift från Försvarsmakten, normalt mellan fem och 
tjugo år. Några av de miljöprövningsärenden Försvarsmakten i nuläget har hos 
regeringen för avgörande sträcker sig långt tillbaka i tiden. Exempel på dessa är 
följande:

 Göteborgs skärgårdsskjutfält – till regeringen den 4 januari 2012
 Veckholm – till regeringen den 2 maj 2013
 Boden Södra – till regeringen den 12 december 2014
 Kusträsk – till regeringen den 12 december 2014

I tillkännagivandet om miljöprövning av övnings- och skjutfält (bet. 
2015/16:FöU3, rskr. 2015/16:50) får regeringen i uppgift att se över 
miljöprövningen av övnings- och skjutfält i syfte att förkorta 
handläggningstiderna så att Försvarsmaktens möjligheter till övning inte 
allvarligt försvåras. Försvarsmaktens uppfattning är dock att det inte direkt har 
skett någon förändring över tid vad gäller hur fort en tillståndsansökan går 
igenom. 

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till miljö- och 
klimatminister Isabella Lövin:

 

Vilka åtgärder har vidtagits i regeringens beslutsprocess för miljöprövningen av 
övnings- och skjutfält i syfte att förkorta handläggningstiderna, och vilka 
särskilda omständigheter är det som skapar så långa handläggningstider?

………………………………………

Caroline Nordengrip (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-17
Besvaras senast
2021-01-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


